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Rarebooksclub.com, United States, 2012. Paperback. Book Condition: New. 246 x 189 mm. Language: English . Brand New Book ***** Print on
Demand *****.This historic book may have numerous typos and missing text. Purchasers can download a free scanned copy of the original book
(without typos) from the publisher. Not indexed. Not illustrated. 1832 Excerpt: .stuff, and is open before, discovering a bodice of cloth of gold, with a
purple silk skirt adorned with gold lace. Rubens is dressed in a yellowish grey suit, with black ornaments. His mantle is black, lined with violet; and
hisstoekings areyellow. The execution of the hands is particularly admirable. This picture was formerly in the Dusseldorf Collection, and is now in
that of Munich: it has been Iithographied by W. Flachnecker. Height, 5 feet 10 inches; width, 4 feet 8 inches. ECOLE FLAMANDE. RUBENS. GALERIE DE
MUNICH. m-9-m HELENE FORMANN. Rubens etait veuf depuis quatre ans, Iorsqu en 1630 il crut devoir former de nouveaux liens, et epousa Helene
Formann alors agee de seize ans, et d une beaute extraordinaire; elle avait des cheveux blonds, et une carnation des plus remarquables par sa
fraicheur. On croit que Rubens n avait eu de sa premiere femme qu un fils nomme Albert. l Archiduc d Autriche avait ete son parrain, et il devint par
la suite conseiller a la cour superieure de Brabant.Rubens eut cinq enfans de sa seconde femme. L elegance et la richesse du costume, la facilite
avec laquelle toute cette figure est peinte, font voir que le peintre etait fort occupe de son modele, et qu il a tout imite avec a plus grande
perfection. Ce tableau appartient depuis long-temps a l electeur de Baviere. 11 se voit maintenant dans la galerie de Munich, et a ete lithographie
par Wolfgang Flachenecker. Haut., 5 pieds...
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